
Andrej Danko: „Žiaden prezident v histórii si
nedovolil tak verejne ponížiť Ozbrojené sily
Slovenskej republiky ako to robí Zuzana
Čaputová“
- CZ24 News | 16. února 2022

SLOVENSKO: Predseda SNS Andrej Danko v utorok na sociálnej sieti zhrnul „perly“, ktoré
počas svojho posledného mediálneho vystúpenia v príhovore z 20. Hodnotiacej konferencie
zahraničnej a európskej politiky Slovenskej republiky vyslovila prezidentka SR Zuzana
Čaputová.

„Čaputová opäť perlila. Vyslovene povedala: ,,Predsunutú prítomnosť
spojeneckých síl na našom území nám nediktuje Washington či centrála NATO –
je v našom záujme, pretože tým posilníme našu obranyschopnosť a pomôžeme
našim ozbrojeným silám zaplniť medzery v spôsobilostiach.”

Podľa slov bývalého predsedu parlamentu Andreja Danka je šialené, ak prezidentka Slovenskej
republiky – najvyššia veliteľka Ozbrojených síl – vo svojom prejave pred zahraničnými diplomatmi
prizná nespôsobilosť slovenských vojakov. „Vlastne verejne povedala, že naši vojaci sú
neschopní a potvrdila definitívne prítomnosť cudzích ozbrojených síl.“

 

 

Danko v komentári na sociálnej sieti napísal, že prezidentka Čaputová svojím postojom len ukazuje,
že slúži cudzím záujmom a spláca svojimi službami a vyhláseniami záväzky svojim sponzorom.
„Žiaden prezident v histórii si nedovolil tak verejne ponížiť Ozbrojené sily Slovenskej republiky,“
podotkol šéf národniarov zo SNS.

„Vyzývame ju, aby sa vojakom bezodkladne ospravedlnila. Veríme, že o dva roky skončí
ako prezidentka Slovenskej republiky vo svojej funkcii. Nesmieme však nikdy zabudnúť,
ako táto žena poškodila záujmy Slovenskej republiky a reputáciu prezidentského úradu,“
dodáva Andrej Danko.

Prezidentka okrem iného včera vyhlásila, že by podľa nej bolo ilúziou myslieť si, že naša zahraničná
politika bude úspešná, ak nebude mať jasnú podporu doma. „Práve tú dnes strácame a musíme sa o
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ňu znovu uchádzať: nielen my, ústavní činitelia či politici, ale aj diplomati a diplomatky a odborná
verejnosť. Získame ju, ak neostaneme iba pri konštatovaní chýb a ukazovaní viny tých druhých. A
preto pozorne vnímajme dobu, v ktorej žijeme, bez poľavenia z našich hodnôt. Vysvetľujme a
komunikujme. Prestaňme deliť spoločnosť na konšpirátorov a tých „našich“. Na obdivovateľov
nedemokratických režimov a ľudí so zdravým rozumom,“ vyzvala hlava štátu a pokračovala:

„Priznajme si, že to, čo príde absolútne samozrejmé nám, politikom či vám, diplomatom a
diplomatkám či odbornej verejnosti, nemusí byť samozrejmé veľkej časti spoločnosti. Aj
cesta za legitímnymi cieľmi musí byť správna.“
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